
 

 

 

     

 

Αθήνα, 27 Ιουνίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: Απόλυση ειδικευόμενων ιατρών από το Γ.Ν Καστοριάς 

 

Την απόλυση 7 ειδικευόμενων ιατρών από το Γ.Ν Καστοριάς γνωστοποίησε η Ένωση 

Ιατρών Νοσοκομείων Δυτικής Μακεδονίας (ΕΙΝΔΥΜ), η οποία πραγματοποίησε 

συγκέντρωση μαζί με το Σωματείο Γουνεργατών Καστοριάς, στην είσοδο του 

Νοσοκομείου. 

 

Σύμφωνα με τα όσα καταγγέλλονται πριν λίγες μέρες οι 7 ειδικευόμενοι  (5 ειδικευόμενοι 

στην Παθολογική, 2 ειδικευόμενοι στην Παιδιατρική) ενημερώθηκαν ότι δεν θα γίνει 

ανανέωση της σύμβασής τους και θα πρέπει να πάρουν τις προβλεπόμενες 

χρωστούμενες άδειές τους, με τη διοίκηση να επικαλείται πως  «οι γιατροί «κοστίζουν» και 

«η διοίκηση δεν έχει χρήματα να  πληρώνει άλλο». 

 

Αν προχωρήσει η απόλυση τους, θα μείνουν 6 από 11 ειδικευόμενοι στην Παθολογική και 

Καρδιολογική Κλινική ώστε να εξυπηρετούν 6 τομείς ταυτόχρονα: τον τομέα των ύποπτων 

Covid-19, της Παθολογικής Κλινικής, των διακομιδών, της Καρδιολογικής Κλινικής, 

του  Τμήματος Επειγόντων Περιστατικών και του Ιατρείου post Covid.  

 

Αντίστοιχα στην Παιδιατρική μετά από αυτές τις απολύσεις θα παραμείνουν 2 

ειδικευόμενοι ιατροί από 5 που ήταν τώρα να καλύπτουν Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών 

στην Παιδιατρική, την Παιδιατρική Κλινική, τα Τακτικά Ιατρεία, τα Ύποπτα Covid-19, τη 

Μαιευτική Κλινική και τις Διακομιδές. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6063

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/6/2022



 

 

 

1. Είναι ενήμερος για τη μη ανανέωση των συμβάσεων, άρα και την απόλυση των 

7 ειδικευόμενων ιατρών από το Γ.Ν Καστοριάς και τα προβλήματα που αυτή θα 

επιφέρει; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβει ώστε να επιλυθεί το πρόβλημα άμεσα κι όχι 

μόνο να παραμείνουν οι ειδικευόμενοι αλλά και να στελεχωθεί με το μόνιμο 

προσωπικό το ίδρυμα; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 

 




